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Akademika Heyrovského 1203/8, 500 05 Hradec Králové 

tel. (+420) 495 067 111 
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Zápis z 30. zasedání Akademického senátu 
č. j.  UKFaF/462686/2023 

konaného dne 20. 9. 2023 od 14:00 hodin v zasedací místnosti děkanátu 

Přítomni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel, doc. Boušová Iva, Čech Petr, doc. Červený Lukáš 
(do 15:16), Hanusová Anna, dr. Hošťálková Anna, dr.  Jančálková Pavla, Janovcová Hana, 
doc. Krátký Martin, dr. Macháček Miloslav, doc. Siatka Tomáš, prof. Šatínský Dalibor, dr. 
Vokřál Ivan, doc. Vraníková Barbora 
 
Vedení fakulty: doc. Roh Jaroslav, prof. Šimůnek Tomáš (do 15:41), doc. Kučera Radim, prof. 
Nováková Lucie, prof. Zimčík Petr (do 16:02), Ing. Vlčková Lenka 
 
Hosté: Dr. Jirkovský Eduard (do 15:31), Mgr. Mašková Eliška, Mgr. Matějka Lukáš (do 15:47), 
Ing. Navrátilová Lucie (do 15:52) 
 
Sekretářka Akademického senátu: Dvořáková Ivana 
 
Omluveni: Fecske Peter, Mgr. Horáček Ondřej, Horny Matyáš, dr. Kastner Petr, Khatibi 
Seyedmohammad, dr. Kudláčková Zděnka, doc. Malý Josef, prof. Nachtigal Petr, Bc. Straková 
Jana, prof. Štaud František 
 
Neomluven: Mgr. Kerda Marek  
 
 
Navržený program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 
5. Podmínky pro přijetí do bakalářského, magisterského a navazujícího magisterského 

studijního programu pro akademický rok 2024/2025, akreditovaných v českém 
jazyce 

6. Odlišné podmínky pro přijetí do magisterského studijního programu Farmacie pro 
akademický rok 2024/2025 v souladu s §49 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých 
školách a dále dle čl. odst. 3 Řádu přijímacího řízení UK pro přijetí uchazečů do 
studijního programu Farmacie 



7. Podmínky pro přijetí do magisterského a navazujícího magisterského studijního 
programu v anglickém jazyce pro akademický rok 2024/2025, akreditovaných 
v anglickém jazyce 

8. Předběžné podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních 
programech na FaF UK pro akademický rok 2024/2025 

9. Návrhy žádosti o akreditace doktorských studijních programů Farmakologie 
a toxikologie, Xenobiochemie a patobiochemie, Aplikovaná fyzika a matematika 
v lékařství a farmacii a Biomedicínské vědy 

10. Převod peněz z fondu provozních prostředků do FRIM 
11. Záměr uzavřít smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva (nabytí pozemku 

v areálu ZLR od státu do vlastnictví UK) 
12. Výroční zpráva o činnosti na rok 2022 
13. Návrh změny Přílohy č. 1 Statutu UK – Organizační řád 
14. Vyhlášení voleb do AS FaF UK v Hradci Králové na volební období 1. 2. 2024 – 31. 1. 

2027 
15. Různé 

 

 
1. Zahájení 

Místopředsedkyně Akademického senátu FaF UK doc. Vraníková ve 14:04 zahájila 30. 
zasedání senátu. Na úvod přivítala senátory, vedení fakulty a hosty zasedání.  
 
Senát se sešel v usnášeníschopném počtu. Jako skrutátoři pro zasedání byli určeni dr. Pavla 
Jančálková a senátor Petr Čech, zápis provedla Ivana Dvořáková. 
 
 
2. Schválení programu 

S navrženým programem 30. zasedání AS byli senátoři seznámeni dopředu, doc. Vraníková 
vyzvala senátory ke vznesení připomínek či návrhů na jeho případnou změnu. 
 
Ze strany senátorů nebyly k programu vzneseny žádné připomínky ani navržena změna 
pořadí bodů, a proto místopředsedkyně AS FaF UK vyzvala senátory k hlasování o jeho 
schválení. 
 
Hlasování: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 30. zasedání. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 

Doc. Roh /děkan fakulty/: 

• Informace o udělení Ceny Dimitris N. Chorafas Prize PharmDr. Ivone Cristina Igreja 

e Sá, M.Sc, Ph.D. Je to již třetí oceněná z FaF (2016 – PharmDr. Tomáš Smutný, Ph.D., 

2021 – PharmDr. Martina Háková, Ph.D.). 

• Návrh projektu PRIMUS „Kvantitativní predikace metabolismu léku“ dr. Eugena 

Hrušky podaný v kategorii „Medicine“ byl přijat k financování.  

• Poděkování navrhovatelům v soutěži Univerzitních výzkumných center (UNCE), tj. 

týmům prof. Šatínského, prof. Pávka a doc. Matouškové. 



• Mephared 2: 

o 11. 8. došlo k předání staveniště generálnímu dodavateli stavby. 

o Na staveništi jsou umístěny čtyři statické kamery, které jej snímají. 

o Plánují se setkání s vedením univerzity a zástupci ministerstva ohledně 

financování stavby. 

• Probíhají jednání o aktualizaci výkonových ukazatelů (hodnocení vědecké činnosti).  

o Podle poslední varianty nastavení výkonových indikátorů by celkový vědecký 

„výkon“ fakulty vypočítaný pro příští rok poklesl o 25 %. To by se mělo projevit 

v rozpočtu pro příští rok, kdy by se dle nových výkonových indikátorů mělo 

rozdělovat 5 % financí určených na vědeckou činnost. 

• Probíhá finalizace přípravy nového bakalářského studijního programu Léčivé rostliny 

a nutraceutika. 

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 

Doc. Vraníková navrhla svolání schůze Studijní komise AS FaF UK ohledně nového 

bakalářského studijního programu se zástupci vedení fakulty a garantkou programu prof. 

Cahlíkovou. 

Doc. Roh souhlasil a požádal doc. Kučeru o navržení termínu pro schůzi. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Doc. Kučera /Studijní záležitosti – Farmacie/: 

• Výsledky přijímacího řízení ke studiu od AR 2023/2024 – počet zapsaných studentů 

k dnešnímu dni, tj. 20. 9. 2023: 

o Farmacie: 320 (21. 9. se uskuteční poslední, dodatečný zápis) 

o LDZ: 70 (prezenční forma studia) a 24 (kombinovaná forma studia) 

o BLDZ: 24  

• Aktualizováno opatření děkana týkající se harmonogramu akademického roku, kdy 

byl na 1. března stanoven termín pro dosažení hranice 12 kreditů pro postup do 

druhého úseku studia. 

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 

Doc. Krátký požádal o vysvětlení důvodu konání imatrikulace v úterý, kdy dochází 

k významnému narušení výuky, a požádal, zda by mohla do budoucna probíhat koncem 

týdne stejně jako v předchozích letech. 

Ing. Navrátilová odpověděla, že se pokusí směrovat plánování na konec týdne, ale bohužel 

jsou tyto termíny žádané a je to otázkou rychlosti při rezervaci. 

 

Doc. Krátký se dále dotázal, zda nastoupili na fakultu noví studenti podle Zákona č. 67/2022 

Sb., tzv. “Lex Ukrajina”.  

Doc. Roh uvedl, že na toto téma hovořil s paní prorektorkou doc. Martínkovou, která 

potvrdila, že tento zákon měl na počet studentů z Ukrajiny mizivý dopad a jednalo se pouze 

o jednotky studentů v rámci celé univerzity. 



Doc. Kučera doplnil, že na základě zákona „Lex Ukrajina“ nestuduje na FaF žádný student.  

 

Doc. Krátký dále požádal o opětovný apel na studenty, aby jako kontaktní e-mailovou adresu 

měli v SIS uvedenou fakultní e-mailovou adresu. 

Doc. Kučera odpověděl, že Studijní oddělení tuto informaci vyvěšuje do informací pro 

studenty. Ing. Navrátilová doplnila, že se tato informace stále studentům zobrazuje po 

přihlášení do SIS.  

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Prof. Nováková /Vnější a mezinárodní vztahy fakulty/:    

• Noc vědců:    

o Proběhne 6. 10. 2023 od 17:00 do 23:00. 

o Z důvodu komplikací způsobených stavbou Mephared 2 bude program 

soustředěn v budovách na Akademika Heyrovského.  

o S ohledem na pohyb většího množství návštěvníků po budovách doporučuje při 

odchodu z fakulty uzamknout kanceláře a laboratoře, ve kterých nebude probíhat 

program. 

o Právě se spouští kampaň. 

o Pochvala a poděkování všem, kdo se zapojili do příprav akce. 

• Probíhá příprava na veletrhy Gaudeamus, akci Na Karlovku a Den otevřených dveří 

v prezenční i on-line formě. 

• Zaváděno nový jednotný propagační styl UK: 

o 2. 10. bude slavnostně představeno nové logo UK v Kampusu Hybernská. 

o Na fakulty budou dodány propagační materiály a bude spuštěna kampaň na 

sociálních sítích.  

• Zahájení akademického roku: 

o Ve spolupráci se sponzorem Zentivou byla zajištěna trička pro studenty prvního 

ročníku v prezenční formě studia. 

o Studenti obdrží také aktualizovanou a rozšířenou verzi Průvodce (nejen) pro 

studenty 1. ročníků a časopis Prvákoviny. 

• Na ZLR proběhla řada akcí (kurz Člověk a lék aj.) a další se připravují. Připravuje se též 

Univerzita třetího věku. 

• Poděkování za vystupování a propagaci fakulty v médiích Ing. Chlebkové, 

dr. Hendrychové, doc. Kujovské Krčmové, dr. Hradiské Breiterové, prof. Solichovi, 

doc. Malému a doc. Krátkému. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

prof. Šimůnek /Vnitřní záležitosti, projektová činnost a strategický rozvoj fakulty/: 

• MŠMT – ERC CZ: 

o Velké poděkování doc. Veronice Novákové, jejíž projekt byl schválen k realizaci 

v rámci soutěže o prestižní ERC granty.  

o Projekt bude realizován do 31. 12. 2025 a celkový rozpočet je 14 158 000 Kč. 



• V rámci ITI Hradecko-pardubické aglomerace je v přípravě projekt OncoPharm. Byl 

podán projekt Bipole (žadatelem FN HK, FaF UK partnerem).  

• Projekt NETPHARM – 17. 8. 2023 byla UK podána Žádost o přezkum projektu. 

Proběhne opětovné posouzení jednoho z rozporovaných parametrů. Nyní čekáme na 

informace. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

prof. Zimčík /Investiční a technický rozvoj fakulty/: 

• Mephared 2: 

• Pracujeme na snížení ceny stavby, zejm. budovy fakult, nicméně změny 

v rozpočtu jsou limitovány zákonem o zadávání veřejných zakázek. 

• Každý čtvrtek probíhají kontrolní dny stavby. 

• Již nyní je v řešení proces stěhování, např. IT struktura, přeložení aktivních prvků, 

harmonogram pořízení nábytku. Zároveň proběhne inventura stávajícího nábytku 

s cílem zjistit, které vybavení bude možné přestěhovat ze stávajících prostor. 

• Úsporná opatření: 

o Hledání možných úspor v oblasti úklidu a ostrahy. 

o V jednom ze skleníků na ZLR bude snížena teplota na minimum (5 °C). 

o Omezení klimatizací např. v posluchárnách v době, kdy se v nich nekoná výuka. 

o Z důvodu úspory energií zajišťují pracovníci ostrahy zamykání poslucháren přes 

noc a během víkendu. Doposud studenti využívali posluchárny k učení a často i 

jediný student měl rozsvíceno veškeré osvětlení v místnosti. 

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 

Dr. Jirkovský se dotázal, zda by se kvůli případnému ukončení stavby Mephared 2 z důvodu 

snížení finančních prostředků zastavily i provázané projekty Kampus Albertov a MUNI 

BioPharma HUB. 

Doc. Roh odpověděl, že je téměř neproveditelné tuto komponentu NPO změnit, protože je 

schválena členskými státy EU, takže by v případě ukončení naší stavby zřejmě skutečně byly 

ukončeny i tyto projekty. 

 

Mgr. Mašková se zeptala, zda by bylo možné sdílet záběry z kamer ze staveniště Mephared 

2 na webu fakulty. 

Prof. Zimčík odpověděl, že se dotáže M2 týmu. 

Mgr. Mašková ještě uvedla, že nyní probíhá mytí oken na Kampusu, a zeptala se, zda to není 

neefektivní, když budova stojí vedle staveniště a práší se. 

Reagovali prof. Zimčík a Ing. Vlčková, která poděkovala za poznámku, nicméně bohužel 

úklidová firma zjevně automaticky pokračuje v plnění smlouvy bez ohledu na reálnou situaci.  

 

Doc. Boušová se zeptala na možnosti vylepšení elektronického obchodního centra 

(EOC)/skladovacího systému. U některého zboží chybí obrázek, některé zboží nejde detailně 

zobrazit, jinde není výrobce apod. Je tedy často obtížné zboží před objednáním správně 

identifikovat. 



Prof. Zimčík doporučil zastavit se ve skladu osobně, zboží si prohlédnout a vybrat, a poté 

objednat již předvybrané. 

Doc. Boušová požádala, zda by bylo možné pro tento postup doplnit ke zboží čísla 

skladových karet. 

Prof. Zimčík uvedl, že systém je intuitivní, nicméně zkusí poptat. S dodavatelem byly dlouho 

řešeny technické detaily a problémy, takže je systém stále ještě v procesu vývoje.  

Dr. Macháček doporučil, aby u specializovaných položek bylo doplněno i přímo katalogové 

číslo výrobce. 

Doc. Vraníková se ke skladovému systému ještě dotázala na výrazný cenový rozdíl u položky 

„100 ks vialek 1,5 ml“, které v EOC stojí více než 400 Kč, ale u dodavatele VWR jsou k dostání 

za 192 Kč.  

Prof. Zimčík uvedl, že se do veřejné zakázky u tohoto konkrétního zboží přihlásil jediný 

dodavatel, který tedy určil cenu. Nicméně požádal o odkaz na zboží, aby mohl prověřit. V 

druhém kole veřejné zakázky bude fakulta postupovat aktivněji.  

 

Dr. Vokřál předal podnět k regulaci klimatizace, která by měla být rozšířena i na jiné 

místnosti než posluchárny. Konkrétně v minulém týdnu byla v počítačové učebně v den 

výuky hned ráno chladno (20 °C), klimatizace pracovala celou noc.  

Prof. Zimčík poděkoval za informaci a doporučil příště v takovém případě využít Service 

Desk. 

 

Dr. Hošťálková se dotázala, co studenti o víkendech v posluchárnách dělají. 

Prof. Zimčík a doc. Roh odpověděli, že prostory využívali ke studiu. Aby se navzájem nerušili, 

rozmístili se po jednom do několika místností. 

Doc. Boušová se dotázala, zda nemá být místnost 2155 stále odemčená. 

Ing. Vlčková odpověděla, že ano, ale jen během semestru, přes léto měli studenti k dispozici 

jen seminární místnost na Kampusu, místnost 2155 měla být zamčená. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

 

• Prezident ČR podepsal novelu zákoníku práce, což bude znamenat úpravy smluv, 

dohod a formulářů, rozšíření informační povinnosti u dohod, zavedení dovolené, 

evidence a rozvrhování pracovní doby aj. 

• Opatření tajemnice Hospodaření s hmotným a nehmotným majetkem – byl 

zapracován postup při fyzické likvidaci majetku. Určeny konkrétní termíny pro 

likvidaci majetku (mimo tyto termíny bude třeba domluvit se s pracovníky IPTO). 

Likvidaci bude možné nahradit např. doložením potvrzení o odvozu přístroje 

dodavatelem. 

• Během léta proběhla analýza úspor. Šetření se bude od roku 2024 týkat i nákupů 

podle investiční křivky.  

• Doprava: 

o Připravuje se nová aplikace CAR DESK: náhled na jednotlivé jízdy, bude možné 

se k jízdě připojit a vyplnit volné místo ve voze.  



o Hromadná doprava např. na imatrikulace či promoce bude preferovaná, 

jestliže někdo nevyužije vypravený autobus, bude si vlastní dopravu hradit z 

jiných než fakultních prostředků. 

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 

Dr. Vokřál se zeptal, z jakého důvodu zůstává vyřazený majetek na katedrách. 

Ing. Vlčková odpověděla, že to je dotaz na katedry, nicméně se tak dít nemá a po odpisu 

majetku má být z FaF odstraněn. 

Dr. Vokřál doplnil dotaz, zda bude dál možné řešit vyřazení majetku odkupem. 

Ing. Vlčková odpověděla, že ano. 

Dr. Vokřál se dále dotázal, zda se zavedením aplikace CAR DESK zjednoduší také samotný 

proces vyřizování žádanky o dopravu. 

Ing. Vlčková odpověděla, že se zvažuje i zjednodušení procesu, stále však bude muset být 

známo, kdo danou jízdu platí (řeší p. Štěpán). 

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi k informacím od vedení fakulty. 

 

Senátor Petr Čech se dotázal na poklepání základního kamene M2, které bylo avizováno na 

září. 

Doc. Roh odpověděl, že základní kámen je připraven. V srpnu byl mj. pozván prezident ČR 

a nyní čekáme na jeho vyjádření. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

 

 

4. Informace z AS UK a komisí AS UK 
 

Mgr. Mašková předala informace ze zasedání AS UK. 

• Zasedání AS UK proběhne 13. 10., zasedání plánované na 22. 9. bylo zrušeno. 

• Informace ze zasedání Předsednictva AS UK: 

o Personální změny v kolegiu rektorky: 

▪ K 1. 9. odešel prorektor pro strategickou spolupráci a rozvoj dr. Pavel 

Doleček (v průběhu října 2023 by měl být znám nový prorektor). 

▪ K 1. 10. skončí studentský zástupce Mgr. Martin Čihák (probíhá výběr 

náhradníka). 

▪ K 1. 10. odchází členka RKR pro sociální záležitosti a udržitelný rozvoj 

dr. Marie Vymazalová, bude nahrazena Ing. Henebergovou z FTVS. 

• Probíhají jednání s vládou ČR ohledně podfinancování vysokých škol. Lze však 

očekávat spíše zachování či mírný pokles finančních prostředků. 

• Situace na Katolické teologické fakultě (KTF): 



o Děkan prof. Vojtěch Novotný ukončil pracovní poměr prof. Petráčka a prof. 

Čechury „pro nadbytečnost“, i přes školení 6 doktorandů a dalších 

diplomantů. Toto vyvolalo petici proti vedení fakulty, které následně přestalo 

se studenty komunikovat. 

o Vedení UK opakovaně upozornilo vedení KTF UK na problematický postup ve 

věci pracovně-právních vztahů a na nevhodný způsob informování studentů 

doktorského studia ohledně eventuální změny jejich školitelů. 

o Pro zhoršení zdravotního stavu děkana je nyní vedením fakulty pověřen 

zastupující proděkan doc. Jakub Jínek, který situaci neřeší a odvolává se na 

návrat děkana.  

o V následujících měsících bude proveden vnitřní audit (včetně provedení 

kontroly hospodaření fakulty), řadou stížností se zabývá ombudsmanka UK. 

o Stále nedošlo k omluvě ze strany děkana ani zastupujícího proděkana KTF 

dotčeným doktorandům; situace eskaluje, 27. 9. proběhne zasedání AS KTF. 

• Novelizace opatření rektorky ohledně funkce ombudsmana: 

o Nově může být ombudsman zproštěn mlčenlivosti rektorem (např. dochází-li 

k porušování dobrého jména univerzity). 

o Zrušení definice zániku funkčního období ombudsmana, nově jde o smluvní 

vztah s RUK. 

o Kladen vyšší důraz na spolupráci s fakultními ombudsmany. 

• Informace ze zasedání Studijní komise AS UK: 

o Opatření rektorky upravující statut Pedagogia a základní kurzy pedagogických 

kompetencí. 

▪ Pedagogium = nový poradní orgán vedení UK (1 zástupce z každé 

fakulty). Funkční období na dobu volby rektora. 

▪ Zacílení na mladé pedagogické pracovníky (úvazek min. 0,5, povinné 

od r. 2026). 

▪ Základní kurz se bude skládat ze tří částí: 

• Samostudium (teorie, např. formou videí na Moodle). 

• Přímá výuka (využití teorie v praxi): min. 12 h. 

• Aktivní zapojení účastníků během kurzu nebo v rámci přípravy 

či závěrečného úkolu. 

o Stanovisko UK k AI: 

▪ Kolegium vítá využívání AI, mělo by jít o doplňkovou práci. Používání 

musí být transparentní a v souladu s pokyny vedoucího práce. 

Přejímání výsledků generovaných AI v doslovné nebo mírně upravené 

podobě a jejich vydávání za vlastní dílo je považováno za plagiátorství. 

• Petiční i Ediční komise AS UK zasednou ve čtvrtek 21. 9. 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi.      

Doc. Roh se dotázal, zda je známo, proč opouští kolegium rektorky Mgr. Čihák a dr. Doleček. 

Mgr. Mašková odpověděla, že dr. Doleček odchází na ministerstvo a Mgr. Čihák má více 

povinností na fakultě a nebyl by dále schopen svědomitě plnit všechny své závazky. Proto se 

rozhodl pro odchod. 

Doc. Kučera doplnil, že za FaF byla do Pedagogia nominována doc. Matoušková. 



Nebyly vzneseny žádné další dotazy. 

Dr. Jirkovský doplnil informace ze zasedání Komise pro vědu AS UK. 

• Nová metodika hodnocení vědy:  

• Nejlepší publikace budou hodnoceny podle nejvyššího percentilu (již ne dle váženého 

průměru); dr. Jirkovský zde již předeslal otázku vedení fakulty, zda bude FaF 

v návaznosti také měnit strategii hodnocení.  

• V rámci univerzity byla stanovena maximální hranice 15 % pro hodnocení publikací 

v MDPI a Hindawi, během října ještě může dojít ke snížení na 10 %. 

• Přidány nové indikátory – nejcitovanější výzkumník/ce v daném oboru. V zájmu 

fakult tedy bude aktualizovat ORCID ID. 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 
Doc. Roh reagoval na otázku dr. Jirkovského k hodnocení publikací a uvedl, že jakmile dojde 
ke schválení na úrovni univerzity, bude na fakultě otevřena debata o hodnocení. Stále však 
bude kladen důraz na kvalitu. Také dodal, že nejcitovanějším výzkumníkem FaF je prof. Švec. 
 
Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy a informace. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o zasedání AS UK a komisí AS UK. 

 
 

5. Podmínky pro přijetí do bakalářského, magisterského a navazujícího magisterského 
studijního programu pro akademický rok 2024/2025, akreditovaných v českém jazyce 

 

Doc. Roh jako předkladatel podmínek uvedl bod a poděkoval za doručené připomínky. 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi a uvedla, že dokument byl projednán SK AS FaF UK, která 

spolu se senátory vznesla několik formálních i obsahových připomínek, na které reagoval 

doc. Kučera:  

• V dokumentu je datum podání přihlášky uváděno v různých formách (29.2.2024 vs. 

29. února 2024) – způsob zápisu by bylo vhodné v dokumentu sjednotit. 

o Uvádění dat bude v dokumentu sjednoceno.  

• Je formulace „Uchazeči, kteří si podají přihlášku ke studiu studijního programu 

Farmacie a současně i bakalářského studijního programu Laboratorní diagnostika ve 

zdravotnictví, budou konat přijímací zkoušky na každý studijní program zvlášť. 

Přihláška se podává na každý studijní program zvlášť a poplatek za úkony spojené 

s přijímacím řízením se platí za každou přihlášku zvlášť.“ v dokumentu nutná? Tato 

formulace byla diskutována na zasedání AS FaF UK v dubnu s tím, že podání jedné 

přihlášky na dva obory není technicky možné, a proto je možné ji vypustit. 

o Znění textu již bylo odsouhlaseno RUK, proto zůstane zachováno. Text by měl 

předcházet řadě dotazů na Studijní oddělení. Pro následující rok nicméně 

můžeme zkusit formulaci upravit. 



• U programů Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví (kombinovaná forma studia) 

a Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví chybí údaj o počtu 

přijímaných studentů, který u zbývajících dvou programů uveden je. 

o Informace o počtu přijímaných studentů postrádá u těchto programů smysl, 

protože kapacita je dostatečná a jsou přijímaní všichni uchazeči.  

• Část věty „… životního prostředí, 5 bodů se započítává pouze 1x.“ by bylo lépe 

přeformulovat na „…. životního prostředí, 5 bodů. Započítává se pouze 1×. 

o Původní znění bylo odlišné, ale text byl změněn právníkem RUK, proto 

zůstane takto zachováno. 

• Zařazení textu „Při výsledném hodnocení úspěšnosti uchazeče budou získány body 

pouze za správné odpovědi, za každou správnou odpověď je přidělen 1 bod. Za 

otázky, na které uchazeč neodpoví nebo odpoví chybně, se body neodečítají.“ je 

v dokumentu matoucí, protože se týká testu, ale je přerušeno bonifikací. Buď 

přesunout do bodu 2, nebo doplnit: „… budou v písemných testech získány body 

pouze za...“ 

o Texty spolu skutečně nesouvisí, proto byly rozděleny do dvou odstavců.  

• U programu Farmacie je uvedeno, že se obvykle přijme na základě příjímací zkoušky 

cca 110 studentů. Není to zbytečně podhodnoceno a nebude to poměrně nízké číslo 

odrazovat zájemce? Letos na základě zkoušky bylo přijato 184, loni 139 uchazečů. 

Změnit aspoň na 150? 

o Uvedený počet byl stanoven s ohledem na celkovou kapacitu, tj. včetně 

studentů přijatých bez konání přijímacích zkoušek. 

• Str. 7, bod 5: „…(SOČ) sekci Biologie …“ zaměnit za „…(SOČ) v sekci Biologie…“ 

o Překlep bude upraven. 

• Bylo by vhodné zvážit možnost prominutí přijímací zkoušky u navazujícího 

magisterského studia pro kvalitní studenty bakalářského studia (zvolení vhodného 

váženého průměru je k diskuzi). 

o Otázka byla konzultována s prof. Nachtigalem. Kapacita převyšuje počet 

uchazečů, takže není třeba zvýhodnění.  

 

 

Doc. Vraníková poděkovala za odpovědi a dále se dotázala, zda by naši absolventi LDZ nebyli 

více motivováni pokračovat ve studiu v programu BLDZ, kdyby byli přijímáni bez přijímacích 

zkoušek. 

Ing. Navrátilová odpověděla, že není možné zvýhodnit jakoukoli skupinu uchazečů. 

 

Nebyly vzneseny žádné další dotazy, a proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK schvaluje podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický 

rok 2024/2025 do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční formě studia, 

do bakalářského studijního programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční a 

kombinované formě studia a do navazujícího magisterského studijního programu 

Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční formě studia. 

 



6. Odlišné podmínky pro přijetí do magisterského studijního programu Farmacie pro 

akademický rok 2024/2025 v souladu s §49 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách 

a dále dle čl. odst. 3 Řádu přijímacího řízení UK pro přijetí uchazečů do studijního 

programu Farmacie 

 

Doc. Roh jako předkladatel uvedl bod. Doc. Vraníková následně otevřela diskuzi a uvedla, že 

dokument byl projednán SK AS FaF UK, která spolu se senátory vznesla jednu připomínku, na 

kterou reagoval doc. Kučera:  

• Bod 2.2: Má se v části „Posouzení zahraničního vzdělání | Farmaceutická fakulta 

Univerzity Karlovy (cuni.cz)“ jednat o aktivní odkaz? V předloženém dokumentu se 

jedná o prostý text. 

o Aktivní odkaz bude doplněn. 

 

Nebyly vzneseny žádné další dotazy, a proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK schvaluje odlišné podmínky pro přijetí ke studiu 

pro akademický rok 2024/2025 do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční 

formě studia v souladu v souladu s §49 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách. 

 

 

7. Podmínky pro přijetí do magisterského a navazujícího magisterského studijního 

programu v anglickém jazyce pro akademický rok 2024/2025, akreditovaných 

v anglickém jazyce 

 

Doc. Roh jako předkladatel uvedl bod a doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 

Nebyly vzneseny žádné připomínky či dotazy, proto bylo rovnou přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK schvaluje podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický 

rok 2024/2025 do magisterského studijního programu Pharmacy v prezenční formě studia a 

navazujícího magisterského studijního programu Pharmaceutical Sciences v prezenční formě 

studia. 

 

 

8. Předběžné podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních 

programech na FaF UK pro akademický rok 2024/2025 

 

Doc. Roh jako předkladatel uvedl bod a doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy, proto bylo rovnou přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se)  



Závěr: Akademický senát FaF UK projednal předběžné podmínky pro přijímací řízení 

pro studium v doktorských studijních programech na FaF UK a s uvedeným návrhem 

předběžných podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2024/2025 souhlasí. 

 

 

9. Návrhy žádosti o akreditace doktorských studijních programů Farmakologie a 

toxikologie, Xenobiochemie a patobiochemie, Aplikovaná fyzika a matematika 

v lékařství a farmacii a Biomedicínské vědy 

 

Doc. Roh sdělil, že se jedná o další čtyři doktorské studijní programy, které chceme 

uskutečňovat společně s LF HK (na 27. zasedání AS FaF UK již byla schválena žádost 

o akreditaci doktorského studijního programu Lékařská a farmaceutická mikrobiologie / 

Medical and Pharmaceutical Microbiology). U oborů Farmakologie a toxikologie 

a Xenobiochemie a patobiochemie bude FaF garantující fakultou, naopak Katedra 

biologických a lékařských věd a Katedra biofyziky a fyzikální chemie se připojí k LF HK v rámci 

oborů Biomedicínské vědy a Aplikovaná fyzika a matematika v lékařství a farmacii. Jedná se 

o nové atraktivní obory.  

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi a uvedla, že dokument byl projednán SK AS FaF UK, která 

spolu se senátory vznesla několik formálních i obsahových připomínek, na které reagoval 

doc. Roh: 

• Návrh akreditace DSP Aplikovaná fyzika a matematika v lékařství a farmacii: 

o Český a anglický název oboru nejsou stejné, rozdíl je zásadní (farmacie vs. 

farmakologie). Obdobně je ve Specifikaci rozšíření/změny SP uvedeno, že přináší 

„rozšíření minulého programu o biofyziku a aplikovanou matematiku ve 

farmakologii“. Bude program zahrnovat pouze na matematiku ve farmakologii 

nebo ve všech oblastech farmacie? 

▪ Poděkování za zásadní připomínku. Chyba bude opravena.  

o na s. 5 je uvedeno … v privátní i veřejné sféře orientované na zdravotnictví a 

farmacii. Z hlediska pojetí farmacie, které je tradováno i na naší fakultě, jde o 

nesmyslnou formulaci, protože farmacie je, stejně jako medicína, součástí 

zdravotnictví. Není tedy přesné ji (a jenom ji, nikoliv medicínu, která je ale 

v tomto programu na rovnocenné úrovni a v systému oborů má stejné postavení) 

souřadně vyčleňovat vedle zdravotnictví (srov. hypotetickou náhradu analogickou 

formulací ve zdravotnictví a medicíně). Doporučuji upravit na jednu z alternativ: 

… zdravotnictví. / … zdravotnictví, medicínu a farmacii. / … zdravotnictví a 

související oblasti (obory) / případně alespoň … zdravotnictví včetně farmacie. 

▪ Bude upraveno. 

o Text potřebuje před odesláním/zveřejněním jazykovou revizi, je plný chyb 

▪ Text bude revidován i s ohledem na předchozí připomínky. 

• Návrh akreditace DSP Farmakologie a toxikologie: 

o U předmětu "Obhajoba disertační práce“ je uvedena anotace anglicky. 

▪ Došlo k chybě; bude upraveno. 



o U předmětu Vybrané kapitoly obecné patofyziologie použita anotace zřejmě 

pro DSP Klinická a sociální farmacie: mluví se o studentech KSF a lékové 

problematice. 

▪ Bude upraveno. 

• U všech akreditačních dokumentů by byla vhodná jazyková revize, protože obsahují 

větší nebo menší množství chyb. 

o Kontrola bude provedena 

 

Doc. Krátký se dotázal, zda název Biomedicínské vědy není matoucí, protože se pod něj dá 

“schovat” celá řada farmaceutických i lékařských studijních programů. Zároveň ale dodal, že 

sám nedokáže uvést vhodnější název.  

Doc. Roh uvedl, že návrhů na název tohoto studijního programu bylo několik a proběhla 

rozsáhlá diskuze. Např. v anglickém jazyce však název přesně vystihuje obsah programu. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování.  

 

Hlasování: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK projednal předložené návrhy žádostí o akreditace 

doktorských studijních programů Farmakologie a toxikologie, Xenobiochemie 

a patobiochemie, Aplikovaná fyzika a matematika v lékařství a farmacii a Biomedicínské 

vědy a vyjádřil souhlasné stanovisko s uvedenými návrhy. 

 

 

10. Převod peněz z fondu provozních prostředků do FRIM 

 

Doc. Roh jako předkladatel předal slovo tajemnici fakulty Ing. Vlčkové. 

Ing. Vlčková uvedla, že převod prostředků je nutný z důvodu financování projektu Mephared 

2 z prostředků fakulty do doby čerpání dotace z NPO, a k tomuto převodu je nezbytné 

stanovisko AS FaF UK.  

Doc. Vraníková dodala, že návrh projednala Ekonomická komise AS FaF UK, která k němu 

zaujala kladné stanovisko. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování.  

 

Hlasování: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK projednal návrh převodu peněžních prostředků mezi dílčími 

fondy vedenými na FaF UK, z fondu provozních prostředků do fondu reprodukce 

investičního majetku, a doporučuje jej předložit rektorce UK k udělení souhlasu podle čl. 15 

odst. 3 Pravidel hospodaření UK. 

 

 

11. Záměr uzavřít smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva (nabytí pozemku 

v areálu ZLR od státu do vlastnictví UK) 

 

Doc. Roh jako předkladatel návrhu předal slovo tajemnici fakulty Ing. Vlčkové. 



Ing. Vlčková uvedla, že se jedná o bezúplatný převod pozemku v areálu ZLR, jehož cena činí 

150 tis. Kč a který ZLR scelí. 

Doc. Vraníková sdělila, že záměr projednala Ekonomická komise a Legislativní komise AS FaF 

UK a zaujaly k němu kladné stanovisko. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování.  

 

Hlasování: 13-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK projednal záměr uzavřít smlouvu o bezúplatném převodu 

vlastnického práva k pozemku poz. parc. č. 1377, k. ú. Hradec Králové, a doporučuje 

předložit ji Správní radě UK k udělení předchozího písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 

písm. a) zákona o vysokých školách. 

 

 

12. Výroční zpráva o činnosti na rok 2022 

 

Doc. Roh poděkoval všem, kteří do výroční zprávy nahlédli, jmenovitě potom dr. Babicovi, 

díky němuž se zpráva výrazně zkvalitnila. 

Ing. Vlčková poděkovala dr. Babicovi i ostatním senátorům za spoustu připomínek. V pondělí 

obdržela ještě další, ale prakticky všechny již byly vypořádány a zapracovány. Zprávu ještě 

nyní reviduje Ing. Petra Štěpánová. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování.  

 

Hlasování: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK schvaluje Výroční zprávu o činnosti FaF UK za rok 2022. 

 

 

13. Návrh změny Přílohy č. 1 Statutu UK – Organizační řád 

 

Doc. Krátký poděkoval za řadu připomínek, zejména jazykových, i pozitivních ohlasů. 

Legislativní komise AS FaF UK doporučuje přijetí návrhu. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování.  

 

Hlasování: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK projednal návrh dílčí novely Přílohy č. 1 Statutu UK – 

Organizační řád (č.j. 167/2023) a vyjadřuje k němu kladné stanovisko. 

 

 

14. Vyhlášení voleb do AS FaF UK v Hradci Králové na volební období 1. 2. 2024 – 31. 1. 

2027 

 



Předseda AS FaF UK doc. Krátký sdělil podstatné informace k proceduře nadcházejících voleb 

do AS FaF UK.  

• Volby se řídí ustanoveními Volebního řádu AS FaF UK.  

• U akademických pracovníků je volba dvoukolová, druhé kolo se musí konat 

nejpozději měsíc před koncem funkčního období (tj. do 31. 12. 2023).  

• Akademický senát vyhlásí volby a určí volební komisi. Ta následně stanoví termíny 

voleb a zajistí veškeré procedurální záležitosti i komunikaci ohledně voleb. 

• Volební komise bude společná pro akademickou i studentskou část AS. Členství ve 

volební komisi je překážkou pro kandidaturu ve volbách a nejméně třetinu členů 

komise musí tvořit studenti. 

• Jestliže AS FaF UK rozhodne o elektronické formě voleb, proběhne následně ještě 

hlasování o schválení dokumentu o elektronickém zabezpečení voleb.  

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování.  

 

Hlasování: 12-0-2 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK vyhlašuje konání voleb do Akademického senátu 

Farmaceutické fakulty Univerzity Karlovy pro funkční období 1. 2. 2024 – 31. 1. 2027 ve 

dnech 1. října – 31. prosince 2023. Volby proběhnou elektronicky. Členy volební komise byli 

určeni Anna Hanusová; PharmDr. Pavla Jančálková; doc. PharmDr. Andrej Kováčik, Ph.D.; 

PharmDr. Jana Křoustková, Ph.D.; PharmDr. Marta Kučerová, Ph.D.; Mgr. Lukáš Matějka; 

PharmDr. Petr Matouš, Ph.D.; Bc. Jana Straková; Mgr. Enikő Šikorová a JUDr. Jana 

Župčanová. Časový harmonogram voleb stanoví a vyhlásí volební komise. 

 

Doc. Krátký připomněl ještě obecné informace k nadcházejícím volbám. 

• Volební komise na první schůzce určí svého předsedu. 

• Technické zabezpečení voleb zajistí dr. Koula. 

• U akademických pracovníků se kandidátem stává každý, kdo výslovně neuvede, že 

kandidovat nechce (lze před i po prvním kole voleb). U studentů naopak musí daná 

osoba s kandidaturou výslovně souhlasit. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování o dokumentu, 

který měli členové senátu k dispozici v předstihu.  

 

Hlasování: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK schvaluje dokument o technických podrobnostech 

organizace, průběhu a zabezpečení voleb do Akademického senátu Farmaceutické fakulty 

Univerzity Karlovy pro funkční období 1. 2. 2024 – 31. 1. 2027. 

 

 

15. Různé 

 



Místopředsedkyně senátu požádala o schválení zápisu 28. zasedání AS konaného dne 14. 6. 

2023, který měli členové AS FaF UK k dispozici k připomínkování a obdrželi jej s předstihem 

ve finální podobě. 

 

Hlasování o zápisu z 28. zasedání: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 28. zasedání AS konaného dne 14. 6. 2023. 

 

Dále místopředsedkyně senátu požádala o schválení zápisu 29. zasedání AS konaného dne 

28. 6. 2023, který měli členové AS FaF UK k dispozici k připomínkování a obdrželi jej 

s předstihem ve finální podobě. 

 

Hlasování o zápisu z 29. zasedání: 13-0-1 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 29. zasedání AS konaného dne 28. 6. 2023. 

 

Následně doc. Vraníková požádala o hlasování ohledně termínů následujících zasedání AS 

FaF UK určených na data 25. 10. 2023, 15. 11. 2023, 20. 12. 2023 a 17. 1. 2024 od 14:00 

s výhradou možných změn. 

 

Mgr. Mašková se k uvedeným termínům dotázala, zda nebude zasedání 15. 11. 2023 

kolidovat se Dnem otevřených dveří. 

Doc. Roh odpověděl, že nebude. 

 

Hlasování: 13-0-1 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK určil termíny následujících řádných zasedání na 25. 10., 15. 11., 20. 12. 

2023 a 17. 1. 2024 od 14:00 s výhradou možných změn. 

 

Předseda AS FaF UK doc. Krátký sdělil, že předsednictvo AS FaF UK, které bylo pověřeno 

usnášet se jménem senátu na období červenec-srpen 2023, nepřijalo v daném období žádné 

usnesení. 

 

Doc. Krátký následně jménem senátu poděkoval končícímu senátorovi dr. Babicovi za jeho 

dlouholetou práci pro senát a předal mu drobný věcný dar. Dr. Babica poděkoval senátorům 

za spolupráci a popřál jim mnoho úspěchu do budoucna.  

 

Nebyly vzneseny žádné připomínky, bylo tedy přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

Místopředsedkyně AS FaF UK doc. Vraníková poděkovala všem přítomným za účast 

a následně ukončila zasedání senátu v 16:20 h. 

 

 

Zapsala: Ivana Dvořáková 

 



Ověřili: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D., doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

 

V Hradci Králové dne 5. 10. 2023. 

  



 

Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 30. zasedání konaném dne 20. září 2023 

 

Usnesení 30-1: AS FaF UK schválil program 30. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 30-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 30-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 30-4: AS FaF UK schvaluje podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 

2024/2025 do magisterského studijního programu Farmacie 

v prezenční formě studia, do bakalářského studijního programu 

Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční a kombinované 

formě studia a do navazujícího magisterského studijního programu 

Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční 

formě studia. 

Usnesení 30-5: AS FaF UK schvaluje odlišné podmínky pro přijetí ke studiu 

pro akademický rok 2024/2025 do magisterského studijního programu 

Farmacie v prezenční formě studia v souladu v souladu s §49 zákona č. 

111/1998 Sb. o vysokých školách. 

Usnesení 30-6: AS FaF UK schvaluje podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 

2024/2025 do magisterského studijního programu Pharmacy 

v prezenční formě studia a navazujícího magisterského studijního 

programu Pharmaceutical Sciences v prezenční formě studia.  

Usnesení 30-7: AS FaF UK projednal předběžné podmínky pro přijímací řízení 

pro studium v doktorských studijních programech na FaF UK 

a s uvedeným návrhem předběžných podmínek přijímacího řízení 

pro akademický rok 2024/2025 souhlasí. 

Usnesení 30-8: AS FaF UK projednal předložené návrhy žádostí o akreditace 

doktorských studijních programů Farmakologie a toxikologie, 

Xenobiochemie a patobiochemie, Aplikovaná fyzika a matematika 

v lékařství a farmacii a Biomedicínské vědy a vyjádřil souhlasné 

stanovisko s uvedenými návrhy. 

Usnesení 30-9: AS FaF UK projednal návrh převodu peněžních prostředků mezi dílčími 

fondy vedenými na FaF UK, z fondu provozních prostředků do fondu 

reprodukce investičního majetku, a doporučuje jej předložit rektorce 

UK k udělení souhlasu podle čl. 15 odst. 3 Pravidel hospodaření UK. 

Usnesení 30-10: AS FaF UK projednal záměr uzavřít smlouvu o bezúplatném převodu 

vlastnického práva k pozemku poz. parc. č. 1377, k. ú. Hradec Králové, a 

doporučuje předložit ji Správní radě UK k udělení předchozího 

písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. a) zákona o vysokých 

školách. 

Usnesení 30-11:  AS FaF UK schvaluje Výroční zprávu o činnosti FaF UK za rok 2022 



Usnesení 30-12:  AS FaF UK projednal návrh dílčí novely Přílohy č. 1 Statutu UK – 

Organizační řád (č.j. 167/2023) a vyjadřuje k němu kladné stanovisko. 

Usnesení 30-13:  AS FaF UK vyhlašuje konání voleb do Akademického senátu 

Farmaceutické fakulty Univerzity Karlovy pro funkční období 1. 2. 2024 

– 31. 1. 2027 ve dnech 1. října – 31. prosince 2023. Volby proběhnou 

elektronicky. Členy volební komise byli určeni Anna Hanusová; 

PharmDr. Pavla Jančálková; doc. PharmDr. Andrej Kováčik, Ph.D.; 

PharmDr. Jana Křoustková, Ph.D.; PharmDr. Marta Kučerová, Ph.D.; 

Mgr. Lukáš Matějka; PharmDr. Petr Matouš, Ph.D.; Bc. Jana Straková; 

Mgr. Enikő Šikorová a JUDr. Jana Župčanová. Časový harmonogram 

voleb stanoví a vyhlásí volební komise. 

Usnesení 30-14: AS FaF UK schvaluje dokument o technických podrobnostech 

organizace, průběhu a zabezpečení voleb do Akademického senátu 

Farmaceutické fakulty Univerzity Karlovy pro funkční období 1. 2. 2024 

– 31. 1. 2027. 

Usnesení 30-15: AS FaF UK schválil zápis z 28. zasedání AS konaného dne 14. 6. 2023. 

Usnesení 30-16: AS FaF UK schválil zápis z 29. zasedání AS konaného dne 28. 6. 2023. 

Usnesení 30-17: AS FaF UK určil termíny následujících řádných zasedání na 25. 10., 

15.11., 20. 12. 2023 a 17. 1. 2024 od 14:00 s výhradou možných změn. 

Usnesení 30-18: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

 

Zapsala:  doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

Ověřil:   doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 

 


